

Résolu: D'approprier à même le crédit de \$1,500 voté à cet effet ladite somme de \$87,500 répartie comme suit:

Personnel	\$25,000
Honoraires fixés pour les ingénieurs consultants et dépenses	5,000
Dépenses d'inspection des matériaux	5,000
Drain principal du terrain	10,000
Tuyau d'alimentation d'eau	2,500
Conduits électriques souterrains	20,000
Nivellement des talus, formation et construction des chemins	20,000
	\$87,500

8.—Soumis un rapport de l'Ingénieur-Surintendant de l'Aqueduc, recommandant de payer à la Cook Construction Company, Limited, un montant de \$52,196.87 pour travaux faits pour réparer et renforcer la conduite de l'Aqueduc, du 16 au 31 janvier 1914, inclusivement.

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte, sous réserve des droits de la Cité, en ce qui concerne la responsabilité de ladite compagnie pour l'accident survenu à ladite conduite.

9.—(17352) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef concernant le coût de la réparation des trottoirs permanents sur la rue Sainte-Catherine, entre les rues Guy et Papineau, où des conduites souterraines ont été posées.

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir si le coût de la pose des nouveaux poteaux pour fins d'éclairage électrique sur ladite rue, de l'enlèvement des vieux poteaux et de la réparation des trottoirs fait partie des frais généraux de la mise sous terre des fils électriques, etc.

10.—Lue une lettre de M. le Commissaire Godfrey, étant un résumé des arrangements qu'il a conclus pour la pose d'un tuyau aux fins de prendre l'eau dans le canal Lachine, en cas d'urgence.

Résolu: De donner instructions de compléter le dossier et de le remettre devant le Bureau.

11.—(17982) Soumise une lettre de M. J. H. Demers, offrant d'acheter au prix de \$1.50 le pied, une lisière de terrain située au coin des rues Marie-Anne et Saint-André, mesurant environ 540.5 pieds carrés.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant d'accepter ladite offre.

12.—(15947) Soumis une lettre de M. Pierre Bernard, concernant l'offre qu'il avait faite antérieurement de céder à la Ville une portion de la rue Desmarreau, et de la rue longeant le fleuve, dans le quartier Longue-Pointe.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant d'accepter la cession de la rue Desmarreau, tel qu'indiqué sur le plan accompagnant le rapport de l'Ingénieur en Chef sur cette offre de cession.

11.—Le rapport de l'Ingénieur en Chef sur les propositions faites à la Cité par la Compagnie des Tramways et la Compagnie Canadienne d'Autobus est déposée devant le Bureau. Etude ajournée.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

Resolved: That out of the appropriation of \$1,500,000 voted in this connection, the said sum of \$87,500 be voted and apportioned as follows:

Staff	\$25,000
Fees fixed for the consulting engineers and expenses	5,000
Expenses re inspection of materials	5,000
Main drain	10,000
Water pipe feeder	2,500
Underground electric conduits	20,000
Levelling of slopes and road making	20,000
	\$87,500

8.—Submitted a report from the Engineer Superintendent of the Water Department, recommending that an amount of \$52,196.87 be paid to the Cook Construction Co., Ltd., for repairs to and reinforcement of the water conduit, from the 16th to the 31st January 1914, inclusive.

Resolved: That payment of said account be authorized, under reserve of the City's rights as to the said Company's responsibility for the accident which happened at the said conduit.

9.—(17352) Submitted a report from the Chief Engineer anent the cost of repairs to the permanent sidewalks on St. Catherine street, between Guy and Papineau, where underground conduits have been laid.

Referred to the Law Department in order to know if the cost of erecting new poles for the electric lighting on said street, the removal of the old poles and the repairs of the sidewalks form part of the general costs of placing under ground the electric wires, etc.

10.—Read a letter from Commissioner Godfrey, being a synopsis of an agreement entered into for the laying of a pipe for the purpose of drawing water in the Lachine Canal, in cases of emergency.

Resolved: That instructions be given to complete the record and to submit the same to the Board.

11.—(17982) Submitted a letter from Mr. J. H. Demers, offering to purchase for the price of \$1.50 per foot, a strip of land situated at the corner of Mary-Ann and St. André streets, measuring about 540.5 square feet.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said offer be accepted.

12.—(15947) Submitted a letter from Mr. Pierre Bernard anent an offer which he made previously to cede to the City a portion of Desmarreau street, and of the street bordering upon the river, in Longue Pointe Ward.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that the cession of Desmarreau street be accepted, as indicated on the plan accompanying the Chief Engineer's report anent this offer of cession.

13.—The report of the Chief Engineer anent the proposals made to the City by the Tramways Company and the Canadian Autobus Company were submitted to the Board.

Consideration deferred.

Adjourned

L. N. SENECAI,
Secretary.